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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kíván a Kormány érdemben reagálni a tűzoltók
vészjelzésére? " 

Kontrát Károly államtitkár úr arra a kérdésemre, miszerint "hogyan kívánja 
megakadályozni a Kormány a tűzoltók tömeges pályaelhagyását, ezen belül tervezik-e bérek 
emelését, valamint a szolgálati nyugdíj visszavezetését, azt a választ adta 2019. szeptember 10-
én, hogy a kormány fontosnak tartja a hivatásos állomány megbecsülését, anyagi helyzetén 
pedig az életpályamodell már bevezetett intézkedéseinek továbbfejlesztésével kíván javítani.

Ehhez képest a Hivatásos Tűzoltók Független Szakszervezete szerint a helyszínre vonuló 
tűzoltóknak már a 20-30 százaléka hiányzik, a létszámhiány kritikussá vált. Ennek ellenére a 
Belügyminisztérium 2020-as jogalkotási tervében nincs semmi, ami akár a tűzoltók anyagi 
helyzetének javítására, akár az életpályamodell beígért továbbfejlesztére utalna.

Kérdezem Miniszter urat: Milyen intézkedéseket kíván tenni a kormány a 2020-as évben azért, 
hogy a tűzoltók létszámproblémáit orvosolja. Kívánja-e a kormány emelni a béreket, ha igen, 
milyen mértékben, kívánja-e a kormány visszavezetni a szolgálati nyugdíjat. Hajlandó-e a kormány 
végrehajtani azokat az intézkedéseket, amelyeket a részemre 2019. szeptember 10-én megküldött 
írásbeli válaszban államtitkár úr megemlített. Amennyiben igen, szeretném ha a tervezett 
intézkedéseket nevesítenék is.

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. december 18.

Tisztelettel,

Jakab Péter országgyűlési képviselő


